

Mark Wise (vocals and guitar):

Born in Hollywood, the son of a Walt Disney illustrator and raised in Los Angeles. He moved to San Francisco in the late 1960s, where he wrote and recorded his songs for 20 years for the likes of The Grateful Dead and other music legends.

His CD ' Old Age Music ' includes America's busiest mandolin virtuoso David Grisman and jazz saxophonist Larry Schneider (mentioned in the USA in the same breath as D. Sanborn or Gr. Washington).

He has worked with Blues man Hary D.Ville and Richard Dobson, and is a founding member of David Waddell & Hellbound Train. In the last twelve years, with Waddell's International touring band, they have released five records.

His other band, the WISE DIETKRON BAND, have just released a new album titled "Home".

Mark now lives in Germany.

oOo

Mark Wise Gesang und Gitarre

In Hollywood geboren, Sohn eines Walt Disney-Illustrators und in Los Angeles aufgewachsen. In den späten 1960ern zog er nach San Francisco, wo er 20 Jahre lang seine Songs für The Grateful Dead und andere Musiklegenden schrieb und aufnahm.

Seine CD "Old Age Music" beinhaltet den meistbesuchten Mandolinen-Virtuosen der USA, David Grisman, und den Jazz-Saxophonisten Larry Schneider (in den USA im gleichen Atemzug wie D. Sanborn oder Gr. Washington erwähnt).

Er arbeitete mit dem Blues-Mann Hary D. Ville und Richard Dobson zusammen und ist Gründungsmitglied von David Waddell & Hellbound Train. In den letzten zwölf Jahren haben sie mit Waddells International Touring Band fünf Alben veröffentlicht.

Seine andere Band, die WISE DIETKRON BAND, hat gerade ein neues Album mit dem Titel "Home" veröffentlicht.

Mark lebt jetzt in Deutschland.